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Hai EXE.
Kan jouw mail niet als reactie naar BEE: Ik vind dat je een goede uitleg en onderbouwing geeft. Ik ben het met jou
en eens dat wij ons hier niet in hoeven te mengen, maar ik denk wel dat het goed is als ook op de

hoogte is van onderstaande.

Met vriendelijke groet
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Aanwezig ma-wo-do

Verzonden: dinsdag 11 augustus 2020 10:25

Aan: JEBENodnhn.ni>
Onderwerp: FW: Ervaringen met inzet vangteam

Hallo ERE

Eerst maar even reactie naar jou i.p.v. naar alle geadresseerden.

Onderstaande mail van NM kan ik deels in meegaan, maar denk, net alsBE dat wij hier niet aan moeten schuiven. Dit is mi iets

tussen de FBE en Duke.

De FBE heeft ervoor gekozen omIEEE - meer lijflijk bij de acties aanwezig te laten zijn. Hierdoor laat

communicatie soms te wensen over | GEEDaarnaast is

het zo dat de FBE 's van NH, ZH, Utrecht en Zeeland een soort van samenwerkingsverband hebben v.w.b. de inhuur van Duke. Dit

vertelde kad tijdens de presentatie van de schadecijfers door BlJ12.

In de praktijk betekent dit dat Duke 6 dagen per week aan het vangen is in meerdere provincies en op de 7° dag locaties zou

moeten zoeken in NH waar ganzen ruien. Van andere provincies weet ik dat de FBE locaties aandraagt, maar in NH is dit niet het

geval. Mi doet Duke zijn best om zoveel mogelijk ganzen te vangen in NH. Ze hebben slechts de beschikking over één team en de

ervaring van vorig jaar met een tweede (ingehuurde)team was zeker geen succes te noemen. Het is en blijft een vak apart dat

vangen van ganzen.

Het doel is toch zoveel mogelijk ganzen weg te vangen in NH en niet het bedienen van NM? Niet dat ik het nou voor Duke op hoef

te nemen, maar toch....

Zoals gezegd dit eerst even naar jou. Lijkt mij goed dat we samen even een reactie formuleren naar de provincie.

Met vriendelijke groet
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BER BER 2 odnhn.ni>

Onderwerp: FW: Ervaringen met inzet vangteam

Hierbij een signaal uit het veld mbt ruivangsten.

Een effectieve inzet van de ruivangsten is een gezamenlijk belang.

Een overleg van TBO’s met OD, FBE en Provincie twijfel ik wel over. Het is in principe aan de FBE om de ruivangsten efficient te

organiseren, weet niet of we ons hierin moeten mengen..

Gr
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ven: IEE CEESCES
Verzonden: dinsdag 28 juli 2020 16:42

Aan: IEEE BEEN: oo d-holland.nl>

Onderwerp: Ervaringen met inzet vangteam

Hallo BEER.
Ik weet dat het een herhaling van zetten wordt, maar wil je toch onderstaande mail van onze beheerder in[EE
doorsturen:

Inmiddels zijn er in het GEl4 vangacties geweest; in totaal een kleine 3000 ganzen afgevangen. Het merendeel van de

brandganzen is nu afgevangen; wat rest is een grote populatie grauwe gans. En een toenemend nijlgans probleem, die kun je nl niet

met ruivangst vangen...

Communicatie met het vangteam liet te wensen over:

1. We zouden als eerste aan de beurt zijn (werd vorig jaar aangegeven). Niet gebeurd, ze waren er dinsdag (laatste vangactie
wass in EEE
2. Ze kondigden aan op dag X te komen, maar kwamen niet. Kwamen we op dag zelf achter.

3. Toen ze toch kwamen is er wederom moeite in gestoken om ze nog een keer te laten komen. Dat is gelukt.

Moet wel zeggen dat de omgevingsdienst netjes de boel afschermt voor nieuwsgierigen en het ganzenvangen zelf er heel rustig en
efficient uitziet.

En mondeling: omdat het team pas laat in het seizoen kwam, waren veel ganzen al weer uit de rui. En zijn dus niet gevangen. De

beheerder heeft doorgegeven op welk moment de grootste concentratie aanwezig was, maar toen ze dus niet gekomen.
Ik heb even doorgevraagd, en het probleem is dat het vangteam per gevangen gans wordt betaald. Om deze reden gaan ze veel

liever naar bv i BEE waar dit jaar grote aantallen makkelijk te vangen waren (omdat er eindelijk een vergunning was

verleend).
We hebben ook geprobeerd om ze in IEEE laten vangen, maar daar wilden ze helemaal niet naar toe gaan.

Hopelik hebben we als natuurorganisaties in september een overzicht van de ervaringen van dit jaar. En is het dan mogelijk om

zowel met de FBE, als met de provincie, te bespreken hoe we dit volgend jaar beter kunnen organiseren.
Groet,

Disclaimer OD NHN:

Deze informatie is nitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n) en mag niet worden gedeeld zonder toestemm ing van de zender.

Als dit bericht verkeerd verzonden is, wilt u dan de zender daarover informeren?

Doorsturen, openbaar maken, vermenigvuldigen of anderszins verstrekking van deze informatie aan derden is alleen met toestemming van de zender toegestaan.
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